
Nermin Purić 

Pitanje upućeno Upravi za neizravno oporezivanje BiH: „Tragom informacije da je Upravni 

odbor Uprave za neizravno oporezivanje donio odluku o uništenju 2.000 vozila koja se nalaze 

na skladištima Uprave za neizravno oporezivanje, a koja su zaplijenjena zbog carinskih 

prekršaja prilikom uvoza, kako se navodi, vrijednost ovih vozila procjenjuje se na 10 milijuna 

KM, a Uprava će njihovom prodajom dobiti oko 2 milijuna maraka. Postavljam pitanje - zar 

je moguće da se niti jedno od ovih vozila ne može iskoristiti i dodijeliti nekoj humanitarnoj 

organizaciji ili socijalnoj ustanovi u Bosni i Hercegovini? Koliko je transparentan ovaj proces 

i može li Uprava za neizravno oporezivanje garantirati da će ova vozila doista i biti uništena, 

kako oni navode, i da se neće s nekim drugim papirima i brojevima šasije ponovno naći na 

cestama u BiH?“ 
 


